
                

Αθήνα, 12 Σεπτεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κ. Κυριάκο 

Πιερρακάκη 

2. Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

 

 

  

Θέμα: «Θύελλα αντιδράσεων από τους κατοίκους του Δήμου Μιδέας Αργολίδας 

και την τοπική Μητρόπολη, για τα σχέδια λειτουργίας νέου ισλαμικού 

τεμένους, σε περιοχή με ελάχιστους μουσουλμάνους». 

 

Ανάστατοι είναι οι κάτοικοι της κωμόπολης της Αγίας Τριάδος Αργολίδας, η οποία 

βρίσκεται λίγο έξω από το Ναύπλιο, καθώς στην περιοχή τους φαίνεται πως 

μεθοδεύεται να λειτουργήσει μουσουλμανικό τέμενος. Τα παράδοξο βεβαίως είναι, 

ότι τόσο στο χωριό της Αγίας Τριάδας, όσο και στην ευρύτερη περιοχή του νομού της 

Πελοποννήσου, δεν υπάρχει αξιόλογος αριθμός μουσουλμανικού πληθυσμού, πέρα 

από λιγοστούς εποχικούς εργάτες, κυρίως απασχολούμενοι στις γεωργικές εργασίες, 

ώστε να δικαιολογείται η ύπαρξη ειδικού λατρευτικού χώρου για το Ισλάμ. 

Άρα, δεν ομιλούμε απλά για θρησκευτικές επιλογές, αλλά για ιδιοτελή σχέδια που 

απεργάζονται κάποιοι, επιδιώκοντας πρωτίστως το συμβολισμό, να δείξουν δηλαδή 

(ή να επιβάλλουν) την ατζέντα της συρρίκνωσης (τάχα) της Χριστιανικής πίστης στην 

Ελλάδα. 

Επιπλέον, η ανθρωπογεωγραφία των «πιστών» που θα προσελκύσει μια ενδεχόμενη 

κατασκευή ενός ισλαμικού τεμένους, στην καρδιά μάλιστα του χωριού, φέρει στους 

κανόνες δικαίου και συμπεριφοράς, στοιχεία που σίγουρα δεν συνάδουν με το δυτικό 

πολιτισμό και το νομικό μας δίκαιο. Η κουλτούρα του βιασμού, η κατώτερη (έως και 

υποτακτική) θέση που κατέχει η γυναίκα στη θρησκεία τους, οι απρόκλητες επιθέσεις 

με σεξουαλικά κυρίως κίνητρα, οι περίεργες λατρευτικές τους πρακτικές (πχ 
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αυτομαστιγώματα, κραυγές, πορείες, κλπ), είναι μερικά συστατικά που συνθέτουν 

ένα εκρηκτικό μείγμα ισλαμικού φονταμενταλισμού. 

 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

1. Συμμερίζεστε το συμβολισμό που έγκειται στο γεγονός ότι θα λειτουργήσει τζαμί 

στην άμεση περιφέρεια της ένδοξης πόλης του Ναυπλίου, της πρώτης δηλαδή 

πρωτεύουσας του νεοσύστατου Ελληνικού Κράτους (μετά την προσωρινή έδρα 

της Αίγινας), με ό, τι αυτό συνεπάγεται για την εδραίωση και την επιβολή, σε 

κάθε γωνιά της πατρίδος μας, του θρησκευτικού δόγματος της λατρείας του 

Ισλάμ; 

2.  Έχει δοθεί άδεια για τη λειτουργία του ισλαμικού τεμένους και αν ναι, από ποιον; 

Ποια είναι η επίσημη θέση του Δημοτικού Συμβουλίου και της αρμόδιας 

Περιφέρειας; Υπάρχουν αντιδράσεις από φορείς, πολιτιστικούς συλλόγους, 

σωματεία, υπηρεσίες, οργανώσεις, ιερατεία κλπ; 

3.  Στην απευκταία περίπτωση λειτουργίας ισλαμικού τεμένους, γνωρίζετε αν έχει 

επιλεγεί κτίριο, και αν ναι, που βρίσκεται, σε ποιον ανήκει και τι υποδομές έχει; 

Είναι εντός αστικού ιστού; Πόσα άτομα θα «φιλοξενεί»; Υπάρχει στατική 

επάρκεια; Μήπως γειτνιάζει με όμορα σπίτια/καταστήματα/σχολεία/Ιερούς Ναούς 

κλπ; Πόσες ώρες θα λειτουργεί και ποιες; Επιτρέπεται από τις χρήσεις γης και τις 

λοιπές πολεοδομικές διατάξεις, η λειτουργία τεμένους; 

4. Από που προκύπτει η ύπαρξη μουσουλμανικής μειονότητας στο συγκεκριμένο 

Δήμο, ώστε να υπάρχει η ανάγκη εξέρευσης ειδικού χώρου (τεμένους) για τη 

θρησκευτική τους λατρεία; Μπορείτε να μας ενημερώσετε ποιος είναι ο ακριβής 

αριθμός των μουσουλμάνων στην περιοχή και με ποιο τρόπο έχουν καταγραφεί; 

Είναι νόμιμα στην Ελλάδα, και αν όχι, τι σκοπεύετε να κάνετε για να τηρηθεί η 

σχετική νομοθεσία; 

5. Ποια είναι η επίσημη τοποθέτηση της Ιεράς Μητρόπολης Αργολίδος; Γνωρίζετε 

εάν έχει προβάλλει αντιρρήσεις; 



6. Η ενδεχόμενη άτυπη «γκετοποίηση» της περιοχής, τόσο από συγκέντρωση 

παρανόμως εισελθόντων αρρένων μεταναστών (εάν φυσικά αποδειχθεί), όσο και 

από τους εποχικούς εργάτες γης που διαμένουν πέριξ του Δήμου Μιδέας, δύναται 

να θεωρηθεί ως στοιχείο οικονομικής και πολιτιστικής ανάπτυξης του δήμου ή 

μήπως ελλοχεύει ο (υπαρκτός) κίνδυνος κοινωνικής υποβάθμισης, ανασφάλειας 

των πολιτών, φόβου, μείωσης των τιμών των ακινήτων και γενικότερα 

ουσιαστικής επιδείνωσης της οικονομικής δραστηριότητας της τοπικής αγοράς; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




